



Protokoll- Styrelsemöte Tomelilla golfklubb

8 maj 2023, kl 18.00 i styrelserummet.

Närvarande: Kenth Bergström, ordförande
Ylva Ekesiöö- Lyppert
Albin Henriksson
Henrik Jönsson
Siv Jensen

Ej närvarande: Marie de la Motte, Thomas Lindberg, Tome
Najdowski, Ulla-Stina Lindberg, Kristian
Hägglund (bolagets representant)

§1 Sammanträdet öppnas

Kenth Bergström hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat.

§2 Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner framlagt förslag till dagordning.

§3 Sekreterare

Lisa Jönsson för protokollet för dagen.

§4 Val av personer att justera dagens protokoll

Styrelsen beslutar att välja Kenth Bergström och Siv Jensen

§5 Föregående mötets protokoll

Styrelsen beslutar att lägga förra mötets protokoll med godkännande till handlingarna.

§6 Ekonomi ,bidrag och ansökan

Kassören informerar om ekonomin. Att notera har det skett en sänkning av seriegolfsavgiften per lag till 500kr. Tidigare avgift har varit 1000kr.

§7 Rapporter från kommittéerna

a, Seniorkommittén. Ingen rapport.

b, Damkommittén är igång med sin onsdagsgolf och seriegolfen sätter igång denna veckan.

c, Herrkommittén. Seriegolfen har kommit igång.

d, Juniorkommittén. Ingen rapport.

e, Medlemskommittén. Ylva har nu rekryterat en person från varje kommitté utom seniorkommittén. Möte kommer att hållas 15/5 kl 18.00 på klubben. Kommittén närvarade på TGKs familjedag den 1 maj som hölls vid Arvidsbacke i Tomelilla. Ett arrangemang som var lyckat.

f, Tävlingskommittén. Kenth informerar redan nu att det behövs funktionärer till "slaget om skåne" (juniortävling) som hålls på vår hemmabana den 10/8.

§8 Verksamhet

Arbetet med "multicampen" fortsätter. Ansvariga är PRO Joakim Norgren och klubbchef Kristian Hägglund. Aktiviteter kommer också att ske på ICA, Soffta fritidsgård. Datum ej helt klart gällande multicampen.

§9 Bolaget

Kristian Hägglund var ej var ej närvarande och således ingen information från bolaget.

§10 Övriga frågor

a, Ylva lyfte frågan om varför inte medarbetarna i kansliet bär arbetskläder med klubbens logga?

Mötet är rörande överens om att det skulle ge ett professionellt, tydligt och trevligt helhetsintryck i mötet med såväl medlemmar, greenfeegäster och andra besökande.

Då Kristian H inte är närvarande på mötet och kunde bemöta frågan fick Kenth uppdraget att lyfta ärendet med honom.

b, Siv undrar om det är möjligt att sätta ut någon mindre bänk på korthålsbanan då en del äldre efterfrågat detta. Styrelsen undersöker saken.

§11 Sammanträdet avslutas

Ordföranden tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Dag som ovan

Vid protokollet

Lisa Jönsson

Sekreterare för dagen.

Kenth Bergström

Ordförande

Justeras:

Siv Jensen